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Abstract (en)
The unit has at least five cylinders with a first pair of forme and transfer cylinders and a second pair of forme and transfer cylinders. The transfer
cylinders of both pairs interact with a satellite cylinder in a print-on position. At least one of the transfer cylinders has a set-up speed different from
a production speed and null and the associated fore cylinder simultaneously has a set-up speed different from a production speed and null. The
unit has at least five cylinders containing a first pair of first forme (01,09) and transfer (02,11) cylinders and a second pair of second forme and
transfer cylinders. The transfer cylinders of both pairs interact with a satellite cylinder (24) in a print-on position. At least one of the transfer cylinders
has a set-up speed different from a production speed and null and the associated fore cylinder simultaneously has a set-up speed different from a
production speed and null.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Druckeinheit mit mindestens fünf Zylindern, welche ein erstes Paar aus einem ersten Formzylinder und einem
ersten Übertragungszylinder sowie ein zweites Paar aus einem zweiten Formzylinder und einem zweiten Übertragungszylinder aufweist, wobei
die Übertragungszylinder der beiden Paare in einer Druck-An-Stellung mit einem gemeinsamen Satellitenzylinder zusammen wirken, und
wobei zumindest die beiden Zylinder eines Paares jeweils durch einen eigenen Antriebsmotor ohne Antriebskopplung zu einem der übrigen
Zylinder sowohl im Rüstbetrieb als auch während der Produktion angetrieben sind. Der Satellitenzylinder weist eine von der Drehzahl Null
und der Produktionsgeschwindigkeit verschiedene Drehzahl für ein Einziehen einer Bahn auf, während gleichzeitig mindestens einer der
Übertragungszylinder eine von einer Produktionsdrehzahl und von der Drehzahl Null verschiedene Rüstdrehzahl aufweist, und gleichzeitig der
diesem Übertragungszylinder zugeordnete Formzylinder desselben Paares eine von einer Produktionsdrehzahl und von einer Drehzahl Null
verschiedene Rüstdrehzahl aufweist.
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